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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2024-10-07 

Plats:   Orrliden 

Närvarande: Satu Verlinna 

Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Robin Mellqvist 

Lena Pettersson 

Magnus Sand  

 

Ej närvarande: Nina Lindström 

 

   

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-09-09 till handlingarna.  

 

3. Orrliden – avstämningar 
a. Aktivitetsytan 

Ansökan om stöd med finansiering är inskickad till Allmänna arvsfonden. 

b. El-kapaciteten 
Föreningen har skickat in ett formellt ärende till EEM. De 

föreningsledare/tränare som tagit upp frågan informeras om läges och hålls 

underrättade kontinuerligt. Styrelsen diskuterade även frågan kring belysning 

längs med den asfalterade vägen mot skolan samt på ytan utanför 

klubblokalen. 
 

4. Läget i fotbolls- och föreningsverksamheten 
a. Läget i våra lag 

Avstämningssamtal har förts med seniorlagens tränare.  

Damlaget har anmält ett lag till futsalserie vilket styrelsen ställer sig bakom. 

Beslut: Styrelsen fattade beslut att Robin Mellqvist och Anders Wigholm 

förordnas som tränare för herrseniorlaget även 2025. Robin Mellqvist deltog ej i 

detta beslut. Den ekonomiska ersättningen ligger i nivå med 2024 och 

korrigeras om indexnivån för att betala arbetsgivaravgift för idrottsföreningar 

förändras inför 2025. 

Styrelsen vill förtydliga att samtliga bokningar av inomhushallar ska gå igenom 

Maria på kansliet. 

Fotbollsförbundet har fattat beslut i ärendet kring den allvarliga händelsen vid 

en pojklagsmatch och motståndarnas spelare stängdes av 2 månader. 
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Polisanmälan hanteras separat. 

Pär har som ordförande även haft kontakt med VSK kring deras skrivelse kring 

en händelse vid en flicklagsmatch. 

b. Fotbollskommittén 
Fotbollskommittén har haft kontakt med flera lag under hösten. Samtal har 

förts med F08/09 och deras inriktning framåt. Vidare har fotbollskommittén 

deltagit i ett föräldramöte med P-2011. Fotbollskommitténs roll och uppdrag 

ska förtydligas, likaså föreningsutvecklarnas roll och uppdrag. 

Fotbollskommittén återkommer med förslag till styrelsen. Fotbollskommittén fick 

även i uppdrag att föra samtal med seniorlag samt äldsta ungdomslagen inför 

budgetarbetet 2025. 

 

5. Sponsringsarbetet 

a. Hur går det 
Sponsorarbetet har tagit steg framåt under året och intäkterna ökar något 

jämfört med föregående år. Arbetet med att få till en sponsorgrupp för att få 

ytterligare tryck i frågan fortsätter. 

 

6. Ekonomi – lägesrapport 
a. Ekonomiska läget jan - sep 

Lena gick igenom ekonomin och det ser ut som att vi landar på ett litet 

plusresultat. Styrelsen fattade beslut om att föreningen även i år ska sälja 

Bingolotter. 4 st lotter per spelare. Styrelsen kommer även stå vid Konsum innan 

jul och sälja lotter. 
 

7. Avtal stödsystem – laget.se vs Sportadmin  
a. Maria har sett över de båda alternativen och specat upp för- och nackdelar. 

Spontant kan man summera att laget.se inte utvecklats lika mycket som det 

borde gjort och att sportadmin växer på bra. Maria har även fått fram priserna 

från sportadmin. Dock ansåg styrelsen att vissa delar behöver förtydligas innan 

beslut kan fattas. Frågan tas upp igen på nästa styrelsemöte.  

 

 

8. Årshjulet och översiktlig planering 

a. Fokus oktober – november  
Maria fick i uppdrag att titta på alternativ för ledaravslutning. 

b. Fotbollsavslutning 8 oktober 
Fotbollsavslutningen genomförs 8 oktober och Pär kommer ta hand om 

speakerrollen i Ninas frånvaro.  

 

9. Rapporter och inbjudningar 

a. Kansliet aktuella frågor 
Maria har köpt in en ny korvkokarmaskin samt en smörgåsgrill.  

Lena och Maria har anmält sig till SöFF Barn- och Ungdomskonferens. 

Föreningen har 3 spelare (2 flickor och 1 pojke) som antagits till Sebastian 

Larssons akademi. 

Föreningen kommer avstå kommande ordförandeträff. 
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T-shirt med tryck att man är ledare i kvalitetsförening har nu delats ut. 

Planering för Eskilstunacupen 2025 har påbörjats. Tanken är att erbjuda 

övernattning för de äldsta lagen. Robin Blomqvist kommer gå in som en resurs i 

cuparbetet. 
b. Uppfångade frågor i föreningen 

- 

 

10. Styrelsemöten våren 2024 
a. Måndagar 18.00-20.15 

11 november – 9 december 

 

11. Övriga frågor 
- 

 

 

 

12. Summering och utvärdering av dagens möte 

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 
• Damlaget har anmält ett lag till futsalserie vilket styrelsen ställer sig bakom. 

• Styrelsen fattade beslut att Robin Mellqvist och Anders Wigholm förordnas som 

tränare för herrseniorlaget även 2025. 

• Styrelsen vill förtydliga att samtliga bokningar av inomhushallar ska gå igenom 

Maria på kansliet. 

• Fotbollskommitténs roll och uppdrag ska förtydligas, likaså 

föreningsutvecklarnas roll och uppdrag. Fotbollskommittén ska återkomma till 

styrelsen med förslag.  

• Fotbollskommittén fick även i uppdrag att föra samtal med seniorlag samt 

äldsta ungdomslagen inför budgetarbetet 2025. 

• Styrelsen fattade beslut om att föreningen även i år ska sälja Bingolotter. 4 st 

lotter per spelare. 

• Frågan laget.se vs Sportadmin tas upp igen på nästa styrelsemöte. 

• Maria fick i uppdrag att titta på alternativ för ledaravslutning. 

 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Magnus Sand    Pär Eriksson 


